# Message

信息

Called to Serve

爱的呼召與服事

麥中堂牧師 Pastor Simon Mak



# 愛的呼召與服事

(約 21:15-18, 太7:22-23)

#### **Called to Serve**

Jn 21:15-18, Matt 7:22-23

上帝的呼召 God's Calling

一切服事之本
Foundation of
all Services

♠ 與各樣的服事息息相關 Closely related to all services 上帝的呼召 God's Calling

一切服事之本
Foundation of
all Services

- ☆ 與各樣的服事息息相關
  Closely related to all services
- ↑ 不是主呼召的, 主不認識 The Lord never knew those not being called

「凡稱呼我『主啊,主啊』的人不能都進 天國;惟獨遵行我天父旨意的人才能進 去。 當那日必有許多人對我說: 『主啊, 主啊,我們不是奉你的名傳道,奉你的名 趕鬼,奉你的名行許多異能嗎?』 我就明 明地告訴他們說:『我從來不認識你們, 你們這些作惡的人,離開我去吧!』」 (太7:21-23)

"Not everyone who says to me, 'Lord, Lord,' will enter the kingdom of heaven, but the one who does the will of my Father who is in heaven. On that day many will say to me, 'Lord, Lord, did we not prophesy in your name, and cast out demons in your name, and do many mighty works in your name? 'And then will I declare to them, 'I never knew you; depart from me, you workers of lawlessness.'

(Matt 7:21-23)

上帝的呼召 God's Calling

一切服事之本
Foundation of
all Services

♪ 上帝獨行奇事,說有就有 命立就立/He alone does all things. He spoke, and it came to be, commended, it stood firm 上帝的呼召 God's Calling

一切服事之本
Foundation of
all Services

- ◇ 上帝獨行奇事,說有就有 命立就立/He alone does all things. He spoke, and it came to be, commended, it stood firm
- ◆ 上帝呼召人完全出於恩典 He called people in His Grace

什麼是 呼召? What is Calling?

呼召是來自上帝的深刻印象或 意念,它為你的人生設下參數 (如人生方向,指示,和目標 等),呼召是一種改變生命的 經歷,一種內在的現實,難以 量化,但卻是真實的,並且只 能被來自上帝的後續意念所替 代或改變。

- Dr. Jeff Iorg

什麼是 呼召? What is Calling?

A call is a profound impression from God that establishes parameters for your life (new information, understandings, responsibility). A call is a life-changing experience with God, an inner reality, difficult to quantify but nonetheless real, and can be altered only by a subsequent, superseding impression from God.

- Dr. Jeff Iorg

什麼是 What is Calling?

1. 呼召出於上帝的主權 God calls people at HIS own will (Authority)

- 1. 呼召出於上帝的主權 God calls people at HIS own will (Authority)
- 2. 上帝呼召人的方式多種 多樣 God called people in many differentways

3. 上帝的呼召與事工成效無 必然的關係 / God's calling may not be directly related to the outcome

- 3. 上帝的呼召與事工成效無 必然的關係 / God's calling may not be directly related to the outcome
- 4. 呼召的次序 先人後事 / Called to be prior to called to do

#### BEING vs DOING

Being - 人之所是 與 Doing - 人之所做

#### BEING vs DOING

Being - 人之所是 與 Doing - 人之所做

Before being called to do, we are called to be •

在被呼召去從事所做之前我們首先被呼召成為所是。

#### 約/John 21:15-17

耶穌對西門彼得說:「約翰的兒子西門,你愛我比這些更深嗎?」彼得說:「主啊,是的,你知道我愛你。」耶穌對他說:「你餵養我的小羊。」

When they had finished breakfast, Jesus said to Simon Peter, "Simon, son of John, do you love me more than these?" He said to him, "Yes, Lord; you know that I love you." He said to him, "Feed my lambs."

耶穌第二次又對他說:「約翰的兒子西門,你愛我嗎?」彼得說:「主啊,是的,你知道我愛你。」耶穌說:「你收養我的羊。」

He said to him a second time, "Simon, son of John, do you love me?" He said to him, "Yes, Lord; you know that I love you." He said to him, "Tend my sheep."

第三次對他說:「約翰的兒子西門,你愛我 嗎?」彼得因為耶穌第三次對他說你爱我嗎, 就憂愁,對耶穌說:「主啊,你是無所不知的; 你知道我爱你。」耶穌說:「你餵養我的羊。」 He said to him the third time, "Simon, son of John, do you love me?" Peter was grieved because he said to him the third time, "Do you love me?" and he said to him, "Lord, you know everything; you know that I love you." Jesus said to him, "Feed my sheep

主的呼召先人後事

優先秩序 Priority

主的呼召先人後事



優先秩序 Priority 先後次序 Sequency

- 1) 起初的感動 initial inspiration
  - 2) 蒙召的印證 + 聖工參與 affirmation + ministry
    - 3) 深入認識 ⇔ 經歷上帝 ⇔呼召調整 understanding experiencing adjusting

